

Date: 10 February 2026

التاريخ: 10 فبراير 2026

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Subject: Material disclosure regarding the resignation of the Vice President - Compliance & Legal Affairs, and Secretary of the Board of Directors and its Sub-Committees.

الموضوع: افصاح مكمل بشأن استقالة نائب الرئيس - الالتزام الرقابي والشؤون القانونية وأمين سر مجلس الادارة واللجان المنبثقة

With reference to the above subject, and pursuant to the provision of Law No. 7 of 2010, and its executive bylaws and amendments issued by the Capital Markets Authority.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

Attached is the supplementary disclosure form.

مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل.

Sincerely,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



Muhaiman Ali Al-Behbehani
Vice Chairman and CEO



مهيمن علي البهبهاني
نائب رئيس مجلس الادارة والرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح المكمل Supplementary Disclosure Form		التاريخ Date
10 فبراير 2026		
National Petroleum Services Company (K.S.C) Public	الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة	اسم الشركة المدرجة Name of The Listed Company
Supplementary disclosure regarding the resignation of the Vice President – Compliance & Legal Affairs, and Secretary of the Board of Directors and its Sub-Committees.	افصاح مكمل بشأن استقالة نائب الرئيس – الالتزام الرقابي والشؤون القانونية وأمين سر مجلس الادارة واللجان المنبثقة	عنوان الافصاح Title of Disclosure
2025/12/11		تاريخ الإفصاح السابق Date of previous Disclosure
We would like to inform you that Mr. Sameh Elsayed Saleh Basha has been relieved from the remaining period of his service with the Company, which was scheduled to end on 28 February 2026, and that 10 February 2026 shall be his last working day with the Company	نحيطكم علماً بأنه أنه تم إعفاء السيد/ سامح السيد صالح باشا من الفترة المتبقية من خدمته لدى الشركة، والتي كان من المقرر أن تنتهي بتاريخ 28 فبراير 2026، على أن يكون تاريخ 10 فبراير 2026 هو آخر يوم عمل له بالشركة.	التطور الحاصل على الإفصاح Updates that occurred to the Disclosure
None	لا يوجد	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) The Financial impact of the update (if any)



Muhaiman Ali Al-Behbehani
Vice Chairman and CEO

مهيمن علي البهبهاني
نائب رئيس مجلس الادارة والرئيس التنفيذي